
   

 

   
 

 

Αθήνα, 05.11.2024 

 

Σε απάντηση της από 5.11.2024 επιστολής της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς, σχετικά με δημοσιεύματα 

για πιθανή εξαγορά της Μπάρμπα Στάθης από την εταιρεία μας, σας γνωρίζουμε ότι η IDEAL 

Holdings εξετάζει ενδεχόμενες νέες επενδύσεις, τηρώντας πάντα κατά γράμμα τις νόμιμες 

υποχρεώσεις της, ως εισηγμένη εταιρεία.  

Στο πλαίσιο αυτό, απαντούμε ότι δεν υπάρχει σήμερα, πληροφορία προς ανακοίνωση, σύμφωνα με 

την κείμενη νομοθεσία, σε σχέση με τη δραστηριότητά μας και τα δημοσιεύματα που αναφέρει η 

επιστολή της Επιτροπής. Όταν και όποτε υπάρξει πληροφορία που θα πρέπει να ανακοινωθεί για 

την ενημέρωση του επενδυτικού κοινού,  σε συμμόρφωση με το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο, η IDEAL 

Holdings θα προβεί έγκαιρα στις προβλεπόμενες ανακοινώσεις, όπως πάγια πράττει σε αυτές τις 

περιπτώσεις.  

 


